

MITOS TENTANG PENGAMPUNAN



Institut Pengetahuan Alkitab Antarabangsa

Kenyataan Presiden

Kami mengesyorkan agar anda mempelajari Bible anda untuk menentukan ketepatan apa yang dinyatakan dalam pelajaran ini atau daripada mana-mana sumber lain. "Komentari" yang dibentangkan dalam pelajaran International Institute of Biblical Knowledge (IBKI) adalah pendapat pengarang atau penyusun. Pendapat sering mendapat laluan mereka ke dalam pelajaran audio, video, dan cetakan, serta ulasan Alkitab; dan, dalam ajaran pendakwah, pendeta, pendeta, imam atau rabbi.

Anda harus sentiasa mengesahkan semua komen, pendapat dan ajaran ini kerana adalah tanggungjawab ANDA untuk mencari, mengetahui dan melakukan kehendak Tuhan. Untuk menyemak kebenaran mana-mana pengajaran, baca terjemahan Bible yang berbeza, dan rujuk kamus dan leksikon Bible untuk mempelajari makna perkataan atau frasa yang tidak dikenali. Berhati-hati dengan sebarang definisi kamus, kerana kamus memberikan makna perkataan dan frasa daripada bahasa asal kepada penggunaan semasa. Makna perkataan dan frasa juga berubah mengikut peredaran masa. Juga, beberapa perkataan Yunani boleh diterjemahkan kepada satu perkataan, yang boleh memutarbelitkan makna asal. Izinkan Tuhan berbicara kepada anda dari Firman Kudus-Nya seperti yang tertulis dalam Alkitab.

IBKI memberikan kebenaran untuk memuat turun dan mengeluarkan semula bagi tujuan bukan komersial pelajaran secara keseluruhannya tanpa perubahan atau bayaran.

Randolph Dunn, Presiden

Hubungi kami: vinay_coc@rediffmail.com

Laman web: www.thebibleway.net/IBKIMalay.html

Pengampunan, pertama sekali, datang dari Tuhan dan kemudian mengalir kepada orang lain. Tetapi kami telah membangunkan mitos tentang pengampunan yang akan diperiksa dan diukur mengikut piawai Tuhan, Bible.

Mitos 1 - Tuhan tidak boleh memaafkan saya.

Kebanyakan orang cenderung untuk tertarik kepada satu atau dua ekstrem. Sesetengah orang menganggap mereka tidak memerlukan sebarang pengampunan sama sekali. Mereka seperti orang Farisi dalam Lukas 18 yang berkata, "Tuhan, aku bersyukur kepada-Mu kerana aku tidak seperti orang lain." Dia sedang berdoa kepada Tuhan, adakah anda tidak gembira bahawa saya berada di sisi anda? Tetapi saya mendapati bahawa lebih ramai orang cenderung kepada keterlaluan yang lain. Mereka melihat diri mereka sendiri dan melihat senarai panjang dosa mereka. Mereka membezakannya dengan merealisasikan kehendak Tuhan yang ideal untuk hidup mereka dan mereka membuat kesimpulan: Tuhan tidak boleh memaafkan saya. Tuhan tidak pernah dapat menerima saya. Saya tidak layak untuk dia.

Kebenaran tentang pengampunan Tuhan boleh didapati sepanjang Alkitab, tetapi terdapat dua petikan yang benar-benar membawanya kepada terang.

- Roma 5:6-8 - "Kamu lihat, pada masa yang tepat, ketika kita masih tidak berdaya, Kristus telah mati untuk orang fasik. Jarang sekali orang akan mati untuk

orang yang benar, walaupun untuk orang yang baik mungkin ada yang berani mati. Tetapi Tuhan menunjukkan kasih-Nya kepada kita dalam hal ini: Semasa kita masih berdosa, Kristus telah mati untuk kita." Oh, itu seteguk.

- Lukas 15:11-32 - Perumpamaan Anak yang Hilang. Ini menunjukkan bahawa bapa (Tuhan) menghendaki semua anak-Nya, anak yang hilang, (kita) untuk bertaubat dan kembali.

a) Allah mengampuni kerana sifatnya untuk memaafkan.

"Tuhan menunjukkan kasih-Nya kepada kita dalam hal ini: Semasa kita masih berdosa, Kristus telah mati untuk kita." (Roma 5:8) Apakah yang mendorong Tuhan untuk melakukannya? Satu perkara ialah sifat penyayangNya. Rasul Yohanes yang sudah tua berkata dengan ringkas, "Tuhan kita ialah kasih." 1 Yohanes 4:8

Perumpamaan yang kita panggil anak yang hilang itu benar-benar tidak sesuai dinamakan. Ia akan lebih tepat dipanggil "Perumpamaan Bapa Pengasih."

Keseluruhan mesej perumpamaan itu bukanlah tentang kebodohan anak, tetapi pada kasih sayang ayah yang agung. Alkitab menjelaskan perkara ini

tiga petikan dan di banyak tempat lain yang tidak ada apa-apa tentang kita yang menjadikan kita layak untuk Tuhan mengampuni. Tiada apa yang boleh kita lakukan

untuk dia yang menjadikan dia lebih lengkap dengan kehadiran kita di sisinya. Satu-satunya sebab Tuhan mengampuni adalah kerana sifatnya untuk memaafkan. Dia adalah Bapa pengasih yang sempurna dan kami memuji Dia untuk itu.

b) Tuhan sentiasa bersedia untuk mengampuni kita.

Fikirkan tentang perumpamaan anak yang hilang. Anda yang merupakan ibu bapa boleh mengenal pasti perkara ini. Biar saya tanya awak satu soalan. Budak itu mengambil harta pusakanya, pergi dan mensia-siakannya. Kita tidak tahu berapa lama harta pusaka itu bertahan, berminggu-minggu, berbulan-bulan, bahkan mungkin bertahun-tahun. Akhirnya, dia kembali berjalan, celaka dan lapar. Bilakah bapa anak yang hilang itu mahu hubungan itu dipulihkan dan pengampunan itu bersedia untuk diberikan kepadanya? Saat dia pergi dan setiap minit budak itu pergi. Semasa pemuda itu pulang ke rumah, bapa melihatnya semasa dia masih jauh dan dia berlari ke arahnya. Sepanjang kisah itu, cintanya tidak pernah goyah dan pengampunan sentiasa ada untuk diambil. Tetapi budak itu tidak menyedari bahawa kerana dia telah menerima mitos, pembohongan bahawa apabila dia pergi, bapanya tidak dapat memaafkannya. dah habis. Hubungan itu ditembak selama-lamanya.

Jika anda ingat kisah itu, dia sangat lapar sehinggakan dia makan dengan babi yang dia makan. Apabila kesakitan kelaparan itu melandanya, dia akhirnya membuat rancangan. Dia berkata, "Saya rasa saya hanya akan pulang ke rumah dan memohon untuk menjadi hamba. Adakah anda tahu mengapa dia berfikir untuk menjadi hamba bapanya? Ini kerana dia percaya pembohongan yang syaitan mahu dia percaya. Anda tidak boleh kembali. , dan jika kamu berbuat demikian, kamu akan menjadi hamba. Itulah pembohongan yang sama yang syaitan mahu kita percayai tentang Bapa syurgawi hari ini. Bahawa Tuhan kita berada di syurga dengan membelakangi kita dan dengan hidung di udara dan lengannya dilipat sambil berkata, "Anda boleh mengemis dan anda boleh merayu dan saya mahu anda melompat melalui beberapa gelung, kami akan melihat betapa layaknya anda." Salah! Salah! Tuhan mengampuni kita. Adakah anda melihat Roma 5: 8 lagi? Dia menunjukkan kasih-Nya kepada kita dalam keadaan semasa kita masih berdosa, dia (beribu-ribu tahun yang lalu) membiarkan yang sempurna mati di kayu salib menggantikan kita.

c) Pengampunan direalisasikan hanya apabila ia diterima.

Bilakah bapa budak itu memaafkannya? Dia bersedia dan bersedia memaafkannya sebaik sahaja dia keluar, tetapi budak lelaki itu hilang sehingga dia pulang ke rumah dan menyerahkan dirinya kepada belas kasihan bapanya. Sepanjang masa itu, ayahnya bersedia dan menunggu untuk menyarungkan jubah di belakangnya, cincin di tangan, kasut di kaki dan makanan di perutnya. Tetapi sepanjang masa itu, budak itu tidak berduit, kelaparan dan hilang, dan anda mungkin juga, sekarang.

Anda berkata, "Tuhan tidak boleh mengampuni saya." MITOS!! Sebenarnya dia, sentiasa mahu tetapi anda akan hidup dan mati celaka, sengsara, dan hilang sehingga anda berpaling dan menuju ke salib itu untuk pengampunan yang menanti anda. Itulah sumber pengampunan yang sempurna dan satu-satunya.

Pengampunan Allah sedang menanti setiap manusia sekiranya seseorang itu menerimanya. Itulah berita terbaik yang boleh didengari oleh manusia jika dia tidak pernah mendengarnya mendengar. Berita besarnya ialah, Tuhan kita berkata jika anda mahukan pengampunan, anda mesti percaya bahawa Yesus, Anak Tuhan, mati di kayu salib sebagai korban untuk dosa-dosa anda, bersedia untuk mengaku bahawa Yesus adalah Kristus Anak Tuhan dan Tuhan atau tuan dalam hidup anda. Jangan sembunyikan, percayalah itu anda akan memberitahu seseorang. Kasihilah Yesus, kemudian bersatu dengan Dia dalam kematian-Nya, melalui pencelupan dalam kubur air, pembaptisan, memanggil nama-Nya untuk menyelamatkan kamu, dan dibangkitkan oleh Tuhan untuk berjalan dalam kehidupan yang baru sebagai makhluk rohani yang baru.

Mitos 2 - Saya tidak boleh memaafkan _____.

Masukkan nama seseorang yang anda rasa anda tidak boleh maafkan. Tetapi saya berani mengatakan bahawa bagi kebanyakan kita, ada seseorang dalam hidup kita yang sukar untuk kita maafkan.

Mungkin seseorang melakukan sesuatu kepada kita atau berkata sesuatu tentang kita. Mereka mungkin tidak melakukan atau mengatakan apa yang anda fikir sepatutnya mereka lakukan atau katakan. Sebab kemarahan anda mungkin teruk, mungkin kecil, mungkin sudah lama, masa lalu, mungkin sangat baru-baru ini, mungkin beberapa siri perkara yang berulang atau perkara sekali sahaja. Tetapi hakikatnya, apabila anda melihat ke dalam hati anda, ia membuat anda sengsara. Anda marah terhadap mereka dan anda ingin menjatuhkan hukuman ke atas mereka, tetapi kepahitan anda menahan anda dalam penjara dalam sel kemarahan, kekecewaan, dan pergolakan.

Pengampunan adalah kunci untuk membuka kunci anda daripada sel itu, dan ia ada di dalam poket anda. Anda mempunyai kunci di sini. Apa yang menghalang kami daripada mencapai dan mengeluarkan kunci itu ialah mitos yang kami datang untuk membeli tentang pengampunan.

Mitos 3 - Masa menyembuhkan semua luka.

Adakah anda pernah mendengarnya? Masa menyembuhkan semua luka. Itu bohong. Klise lama itu terlalu kerap disalahgunakan dan tidak tepat. Dalam ketakutan kita menghadapi isu itu, kita menganggap bahawa jika kita hanya mengabaikan atau menanggung rasa sakit dan kebencian yang kita rasai daripada kesalahan seseorang, ia akan hilang begitu sahaja. Tidak, masa yang berlalu menyembuhkan pelanggaran yang tidak diampuni seperti masa yang berlalu akan menyembuhkan asas yang tidak cukup untuk sebuah rumah. Atau, masa yang berlalu akan menyembuhkan jangkitan dalam badan anda. Masa yang berlalu hanya memburukkan keadaan. Mitos adalah masa menyembuhkan semua luka - Sebenarnya masa membantu penyembuhan hanya apabila pilihan yang tepat dibuat.

Mitos 4 - Saya perlu menafikan kesakitan saya untuk memaafkan.

Ramai orang tidak memaafkan kerana mereka sangat terluka. Mereka fikir jika saya memaafkan, saya perlu bertindak seperti ia tidak menyakiti saya. Saya hanya perlu meletakkan senyuman itu di wajah saya dan pergi ke sana dan berkata, "Oh, saya maafkan awak. Tidak, itu tidak mengganggu saya sama sekali." Itu tidak betul. Hakikatnya, penafian sakit hati adalah tanda ketidakmatangan. Seorang Kristian yang matang yang telah tersinggung dan ingin memaafkan melihat situasi dengan jujur dan berkata, "Anda tahu, saya terluka dengan itu, terluka teruk. Tetapi dengan kuasa Tuhan, saya mahu mengatasinya dan saya mahu mengatasinya. itu." Kejujuran itu adalah kunci untuk mendapatkan kita

di jalan menuju pemulihan dalam isu pengampunan ini. Menafikan kecederaan atau menafikannya tidak berlaku hanya menghalang proses pengampunan. Sekarang berhati-hati, jangan memikirkannya, tetapi pupuklah ia. Jangan biarkan ia bernanah; selesaikannya. Jangan nafikan.

Mitos 5 - Memaafkan dan amanah adalah perkara yang sama.

Sesetengah orang berfikir bahawa jika mereka memaafkan seseorang, entah bagaimana mereka perlu membuka seluruh hidup mereka dan mempercayai orang itu sepenuhnya. Sedangkan orang yang melanggar berkata, "Oh, mereka berkata mereka telah memaafkan saya, tetapi mereka tidak mempercayai saya sekarang." Tetapi pengampunan dan kepercayaan bukanlah perkara yang sama.

Inilah perbezaan asasnya. Pengampunan diberikan secara percuma. Amanah diperolehi. Yesus mengajar kita untuk memaafkan orang yang menyinggung perasaan kita sebanyak 70 kali 7 kali. Kita mesti berbuat demikian walaupun atas kesalahan yang sama. Adakah anda fikir anda boleh melakukannya atas kesalahan yang sama? 70 kali 7 kali? Tetapi kepercayaan dalam perhubungan perlu dibina semula dengan perlahan. Setiap pelanggaran atau kesalahan yang berjaya menjadikan amanah itu lebih sukar untuk ditangani.

CS Lewis menulis ini tentang pengampunan. Dia berkata, "Pengampunan ini tidak bermakna anda semestinya mempercayai janji seterusnya. Ini bermakna anda mesti berusaha sedaya upaya untuk membunuh sebarang kesan kebencian dalam hatimu, setiap keinginan untuk mengaibkan, menyakiti atau membalas orang itu." Itulah pengampunan.

Mitos 6 - Memaafkan adalah melupakan.

Seseorang berkata, "Mereka tidak pernah benar-benar memaafkan saya kerana mereka tidak pernah melupakannya." Kita adalah manusia dan sesuatu kesakitan yang hebat membuat tanda yang tidak dapat dilupakan pada ingatan kita, dan ia bukan sahaja hilang dengan serta-merta dan hilang apabila kita mahu. Yeremia 31, Tuhan berkata, "Aku akan mengampuni kesalahan mereka dan dosa mereka, Aku tidak akan ingat lagi." Saya tidak boleh mengaitkan sepenuhnya dengan itu. Bukan kerana Tuhan tiba-tiba menjadi nyanyuk atau terkena Alzheimer, Tuhan kata saya berjanji tidak akan mengungkitnya lagi. Kita boleh membuat pilihan sedar untuk meletakkan perkara itu di belakang kita dan tidak memikirkannya. Jangan biarkan ia terus timbul dan merencatkan hubungan kita. Lebih matang seseorang itu, lebih baik dia boleh melakukannya.

Kebenaran Tentang Memaafkan

1. Ingat bagaimana Tuhan telah mengampuni anda.

Itulah kunci mutlak dan itulah sebabnya pelajaran ini bermula dengan pernyataan itu. Jika kita menerima sepenuhnya realiti ini, kita akan mempunyai masalah kecil yang berharga untuk memaafkan orang lain.

Paulus berkata dalam Efesus 4:32, "Hendaklah kamu baik hati dan penuh belas kasihan seorang terhadap yang lain, dan saling mengampuni, sebagaimana Allah telah mengampuni kamu di dalam Kristus." Seseorang yang sukar untuk memaafkan orang lain, akan, tanpa terkecuali, menjadi orang yang tidak mempunyai rasa anugerah Tuhan yang mencukupi.

Dalam Matius 18, Yesus menceritakan perumpamaan tentang seorang hamba yang melayani seorang raja dan entah bagaimana mengumpul hutang kepadanya sebanyak 10,000 talenta. Jumlah yang sangat besar mengikut mana-mana standard di mana-mana negara. Hamba itu tidak mempunyai cara untuk membalas budi kepada raja. Dia mula merayu kepada raja demi keluarganya. Raja yang pengasih memaafkannya, lupakan saja. Bolehkah anda percaya itu?

Kemudian sesuatu yang lebih luar biasa berlaku. Hamba yang telah diampuni hutangnya yang begitu besar pergi dan mendapati seorang hamba yang berhutang kepadanya seratus dinar, sangat kecil jika dibandingkan dengan jumlah yang dia miliki.

telah diampuni oleh tuannya. Dia menuntut bayaran segera menolak rayuannya untuk belas kasihan dan memasukkannya ke dalam penjara sehingga dia boleh membayar. Hamba pertama itu tidak tahu apa yang telah dilakukan untuknya. Berikut adalah

clinger, Tuhan mengharapkan kita melakukan untuk orang lain apa yang telah Dia lakukan untuk kita. Itu hanya akan berlaku apabila kita menyadari apa yang dia lakukan untuk kita.

2. Sedar bahawa memaafkan adalah pilihan, bukan emosi.

Ramai orang berkata saya tidak boleh memaafkan, atau saya tidak boleh meminta ampun. Memaafkan adalah pilihan, bukan emosi. Emosi berada di sekeliling perniagaan pengampunan ini. Kadang-kadang kita terpanggil untuk memaafkan apabila setiap emosi melawannya. Inilah maksudnya, ia seperti segala-galanya dalam hidup, apabila anda bangun awal selepas hari yang sukar dan sukar, emosi anda tidak mahu bangun dari katil. Tetapi adakah anda? Anda perlu. Sebaik sahaja anda melakukannya, emosi anda mula selaras. Anda mempunyai pilihan tentang pengampunan. Apabila seseorang menyinggung perasaan anda, anda boleh berlatih atau anda boleh melepaskannya. Anda boleh terus berlatih berulang kali dan ia akan bernanah, atau anda boleh melepaskannya. Ia adalah pilihan, bukan emosi.

3. Fahami akibat hati yang tidak memaafkan.

Ingatlah bagaimana hamba pertama memperlakukan hamba kedua. Apabila raja mendengar tentang hal itu, dia "memanggil hamba yang pertama masuk. 'Hai hamba yang jahat,' dia berkata, 'Aku telah menghapuskan semua hutangmu kerana kamu memohon kepadaku. Bukankah sepatutnya kamu mengasihani sesama hamba seperti aku telah mengasihani kamu?' Dengan marah tuannya menyerahkan dia kepada penjaga penjara untuk disiksa, sehingga dia harus membayar kembali semua hutangnya.'" Apabila raja mengetahui cara dia memperlakukan orang lain, dia berkata, Pengampunan saya ada untuk kamu, kamu mendakwanya.

Seseorang berkata adakah penyeksaan yang dibicarakan dalam perumpamaan itu simbolik neraka? Ya, memang, tetapi lebih daripada itu, ia adalah simbolik neraka di bumi. Kerana apabila dendam menjangkiti anda, ia menyiksa anda. Ia mengunci anda dalam penjara untuk menyerang orang lain dan ia membunuh anda. Adakah terdapat ingatan pahit yang merampas kebahagiaan anda? Adakah terdapat kecederaan yang menyakiti anda? Lepaskan. Ia hanya menyiksa anda. Anda mungkin menentang

orang lain dan mereka mungkin tidak mengetahuinya. Ia mungkin tidak mencederakan mereka sama sekali, dan ia membunuh anda. Ini adalah satu-satunya situasi yang saya ingat tentang Tuhan kita menarik kembali tawaran pengampunan. Dia berkata jika anda secara terang-terangan enggan memaafkan orang lain, anda telah memutuskan hubungan dengan saya. Orang ramai, jangan bakar jambatan yang anda dan saya perlu lalui untuk ke syurga. Itu terlalu penting bagi sebuah jambatan; itulah jambatan yang dinamakan pengampunan.

Tuhan mengajar kita untuk berdoa, "Ampunilah kami akan kesalahan kami seperti kami juga mengampuni orang yang bersalah kepada kami." Adakah anda benar-benar mahu berdoa Tuhan, ampunkan saya dengan cara yang sama seperti saya mengampuni orang lain? "Maafkan kami pelanggaran kita sama seperti kita mengampuni kesalahan terhadap kita." Sekarang itu pemikiran.